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ZAPISNIK 

s 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 25. travnja  2018. godine 
 
Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. istarske 
brigade 2. 
 
Sjednica je započeta u 19,00 sati. 
 
Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu za opće 
poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 
Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, Dejan 
Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Enisa Marinac, Đani Soldatić, Damir Kajin, 
Zdravko Ćurić, Dubravka Črnac Dujanić, Sandi Černeka i Vlatko Mrvoš,  
 
Odsutni članovi gradskog vijeća:  Mirta Ćaleta i Vedran Majcan 
 
Ostali prisutni: Vedrana Gregorović Hrvatin, Nikola Nemarnik, Siniša Žulić, Elena Grah 
Ciliga, Ornela Rumen, Elvis Šterpin, Roberta Kalčić Savatović, Ervina Šurković 
Kisiček, Gordana Čalić Šverko. 
 
Dejan Jakac otvara sjednicu i predlaže slijedeći dnevni red koji se jednoglasno 
prihvaća. 
 
 

D N E V N I  R E D 

 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane dana 12. travnja 2018. godine. 
2. Pitanja i prijedlozi. 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
financijskog izvješća trgovačkog društva „Plzet“ d.o.o. Buzet za 2017. godinu  
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 
Savjeta mladih Grada Buzeta u 2017. godini 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna   
Grada Buzeta za 2017. godinu te pripadajućih akata:  
a. Odluke o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 
b. Godišnje izvješće o utrošku sredstava proračunske zalihe Grada Buzeta za 
razdoblje siječanj - prosinac 2017. godine 
c. Izvješće o ostvarenju Programa gradnje i održavanja komunalne infrastrukture 
za 2017. godinu. 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 
gradonačelnika za razdoblje srpanj – prosinac 2017. godine. 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 
Buzeta za 2018. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 
a) I. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 
2018. godinu, 



b) I. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za 2018. godinu, 
c) I. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2018. godinu, 
d) I. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 
e) I. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja 
za 2018. godinu, 
f) I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2018. godinu, 
g) I. Izmjene programa projekta RESTAURA za 2018. godinu, 
h) I. Izmjene programa KulTourSpirit 
i) I.Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2018. godinu. 
j) I.Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2018. godinu, 
k) I. Izmjene Programa projekta Life SEC Adapt za 2018. godinu 
l) I.Izmjene i dopune Programa projekta Poduzetnički inkubator ''Verzi'' za 2018. 
godinu. 
 
8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje 
Sporazuma o zajedničkom osiguranju izvršenja obveza iz domene gospodarenja komunalnim 
otpadom između Grada Buzeta i Općine Lanišće 

9. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju 

sustava civilne zaštite Grada Buzeta za 2017. godinu    
10. Razmatranje prijedloga i usvajanje Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na 
području Grada Buzeta za 2018. godinu.  

11. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prijedlogu imenovanja dodatnih 
doktora medicine koji će obavljati poslove mrtvozorstva na području Grada Buzeta 
 

 

 

TOČKA 1.  

Usvajanje skraćenog zapisnika s 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 12. travnja 2018. godine 

 
 
 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Usvaja se skraćeni zapisnik s 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane dana 
12. travnja 2018. godine. 

 
 

 
 
 

TOČKA 2.  
Pitanja i prijedlozi 

 



 
 Damir Kajin - po selima ima jako puno ruševnih zgrada, u skoro svakoj od tih zgrada 
je u jednom suvlasničkom udjelu i Grad Buzet. Iste postaju opasnost za susjedne kuće 
i ljude, postavlja pitanje hoće li Grad Buzet početi voditi računa o toj napuštenoj 
imovini? Moli precizan odgovor koliko ljudi radi u javnim servisima na području Grada 
Buzeta,  koliko ljudi zapošljava Grad Buzet, kako u upravi tako u ustanovama, u  
komunalnom društvu, koliko ljudi zapošljava županija u školama, upravi, domu zdravlja 
na području našeg grada i koliko zapošljava država, policija, šumarija, državne uprave 
na području ovog grada? Zatim moli popis članova nadzornih odbora, upravnih vijeća 
tj. školskih vijeća i po mogućnosti stranačku pripadnost? Iz pravca Požana blizu mjesta 
Podrečak, nalazi se tabla „Buzet Grad tartufa“ koja je devastirana te smatra da istu 
treba popraviti? Isto tako bilo bi dobro da se znakovi koji se nagnu ili padnu nakon 
nevremena podignu i stave na mjesto.  
Sandi Černeka postavlja pitanje kada će se početi kositi trava oko gradskih cesta? U 
naselju Mlini iznad gostione, mijenjalo se poštanske brojeve i naziv mjesta u Maršiće, 
a uvijek su bili Mlini, uz lijevu stranu kuće su spadale u Republiku Sloveniju, a uz desnu 
stranu spadaju pod Republiku Hrvatsku pa smatra da bi trebalo promijeniti naziv? Kod 
prvih kuća u mjestu Štrped nema javne rasvjete te smatra da treba istu postaviti te 
postavlja pitanje kada i da li se namjerava postaviti ? 
Dubravka Črnac Dujanić postavlja pitanje u kojem je statusu rješavanje problema 
prijevoznika grada Buzeta pošto im nije dozvoljeno  prolaziti kamionima iznad 7 tona 
preko  graničnog prijelaza Požane? Dolazi turistička sezona i najnovija naplata 
slovenskih brzih cesta i autocesta kojima se povećavaju troškovi,  a ispada da im više 
treba vremena da dođu od Kopra do Buzeta nego do Austrije ili Mađarske. Vezano uz 
trasu uz Mirnu do staze „Sedam slapova“ primjećuje se nedostatak kemijskih WC-a i 
koševa za smeće, dolaskom u Kotle 20-tak turista zna čekati u ugostiteljskom objektu 
red za WC, da li se to ikako može riješiti? 
Kristijan Majcan moli da se upute pitanja ŽUC-u o mogućnosti sanacije oborinskih 
kanala u mjestu Barušići, naime  napravljen je kanal  uz cestu te se slijevaju oborinske 
vode u privatnu kuću g. Šćulca, zatim cesta za selo Senj prema vali da li se može ista 
uključiti u program sanacije i cesta od Peničići do Vrha moli da se označe bočne crte? 
Đani Soldatić da li smo u pregovorima sa Zavodom za javno zdravstvo u vezi 
savjetovališta za prehranu, ako jesmo kada bi to moglo početi sa radom na Buzeštini, 
te gdje smo stigli sa „smećem“ da li se sve poduzima da se javnost informira?  
Vlatko Mrvoš predlaže da se dogovorimo koji dan u tjednu  se namjeravaju održavati 
sjednice Gradskog vijeća. 
Dejan Jakac iznosi da se sjednice održavaju četvrtkom, ali zbog nekih neodgodivih 
obaveza ovog puta se sjednica održava u srijedu. 
Vlatko Mrvoš - betonske zidine starog grada koje gledaju prema istoku i djelomično 
jugu i novi dio ispod groblja nemaju kamenu oblogu, da li je predviđeno postavljanje 
kamene obloge, ovako je vizualno jako ružno i ne zna kako su konzervatori dozvolili 
gradnju betonskog zida.    
Dejan Jakac iznosi da su na cesti Opatija - Trkusi promijenjeni znakovi smjerokaza  ( 
u  Trkusima je skinut smjerokaz i stavljen je na smjerokaz za Zrenj) te moli da se isto 
provjeri i promijeni.  
Siniša Žulić vezano uz ruševne zgrade, kaže kako Kajin nema informacija da se radi o 
gradskim zgradama. Što se tiče privatnih, do protekle godine iste su bile u nadležnosti 
inspekcije i komunalni redar je jedino mogao isto prijaviti inspekcijama. Od prije godinu 
dana ovlasti komunalnog redara su veće i imali smo nekoliko uspješnih intervencija. 
Imamo petnaestak takvih zahtjeva i u tijeku je rješavanje. O gradskim ustanovama 



možemo dati odgovor koliko je zaposlenih, a za ostale ćemo uputiti pismeni upit. Tabla 
na ulazu u Buzet, krenulo se u izradu novog vizualnog izgleda plakata koji će biti ovih 
dana postavljen. Znakovi uz cestu, za one koje je grad dao dozvolu može i intervenirati, 
a za ostale ne. Vezano uz selo Mlini i poštanske adrese, činjenica je da je dio sela na 
području Republike  Slovenije. Što se tiče teretnog prometa od 2008. godine 
kontinuirano se radi na rješavanju problema, no zabranu je postavila Republika 
Slovenija i prema sastancima koje smo imali u njihovom ministarstvu unutrašnjih 
poslova, ne misli je ukinuti. Uz rijeku Mirnu prema stazi Sedam slapova su na par 
mjesta postavljene kante za smeće i u tijeku je rješavanje postavljanja wc-a. Vezano 
uz betonski zid u Starom gradu, statičari su predložili da se isti obloži kamenjem nakon 
određenog vremena kada se zemljište slegne.  
Elena Grah Ciliga vezano uz savjetovalište za prehranu, ponuđeno je istarskim 
gradovima da dva puta mjesečno dolaze u gradove o čemu se razgovaralo na 
koordinacijskom odboru Buzet Vita. U pregovorima smo sa zavodom da bi se možda 
sa programom krenulo u jesen, a sa samim savjetovalištem u siječnju 2019. kao i ostali 
gradovi.  
Ervina Šurković Kisiček iznosi da je jednaka dinamika kao i proteklih godina vezano 
uz košnju raslinja uz ceste ,a ona se provodi  krajem svibnja. Što se tiče wc-a i njihovog 
postavljanja u Kotlima, biti će postavljeni 1. svibnja. Što se tiče edukativnih aktivnosti 
vezane uz otpad, krajem travnja šalju se korisnicima računi i u sklopu toga napravila 
se informativna obavijest o obavezama koje predstoje.   
Elvis Šterpin vezano uz javnu rasvjetu u Štrpedu, ako se radi u dodavanju još dva 
rasvjetna tijela pokušati će se riješiti problem, no MO nije stavio u svoj plan postavljanje 
istih. Vidjeti će što se dešava sa oborinskom odvodnjom u Šćulcima i pokušati će se 
intervenirati. Što se tiče ruševnih zgrada u 2017. godini bilo je 15 intervencija, od kojih 
je 9 uspješno riješeno, a 6 ih je još u toku rješavanja, a u prvih par mjeseci imamo još 
7-8 novih problema koji se također rješavaju, a više od 80 % njih odnosi se na privatne 
objekte.  
Damir Kajin iznosi da je problem ruševnih zgrada ozbiljan problem i siguran je da je u 
90% slučajeva suvlasnik grad Buzet. Što se tiče broja zaposlenih u javnih sustavima, 
od grada Buzeta traži pisani odgovor koliko lokalna samouprava,  grad, županija imaju 
zaposlenika na području ovoga grada, treba tu ubrojiti i Istarski vodovod koji je u 
vlasničkoj strukturi i županije i gradova tj. općina. Moli da  mu se dostavi podatak svih 
u nadzornim odborima, vijećima po mogućnosti stranačku strukturu, no to si može i 
sam izvaditi?  
Siniša Žulić iznosi da državnim službama na području grada buzeta radi značajno veći 
broj ljudi nego što ih je zapošljavala regionalna samouprava. Može reći da danas u 
Istarskom vodovodu radi manje ljudi nego što je radilo primjerice prije cca. desetak 
godina kada je u nadzornom odboru bio vijećnik Kajin. Dostavit će sve podatke, a 
vezano uz članove upravnih vijeća dostaviti će podatak sukladno zakonu o zaštiti 
podataka.  
 
 
 

TOČKA 3.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
financijskog izvješća trgovačkog društva „Plzet“ d.o.o. Buzet za 2017. godinu 

 
 
Vedrana Gregorović Hrvatin obrazlaže izvješće.  



Otvara se rasprava.  
Damir Kajin, gledajući izvješće može zaključiti da se TD Plzet može ukinuti i poslove 
povjeriti Parku ili nekoj drugoj tvrtki iz jednostavnog razloga jer se zadnjih godina nije 
obnovila ni jedna fasada. Predlaže da se pošto je postavljena skela na zgradi na Trgu 
Fontana gdje se sanira krov iznađu sredstva i riješi fasada, barem da se baci „špric“. 
Zanima ga održavanje softvera, web stranice za što je osigurano 28.696,00 kuna? 
Zanima ga u što su utrošena sredstva za Usluge čišćenja i  grafičke usluge tiska ? 
Siniša Žulić smatra da treba tvrtku pohvaliti, a ne ukinuti. TD Plzet bavi se tržišnom 
djelatnosti, a ni jednom odlukom nije propisano da kuće i zgrade moraju biti na 
upravljanju tvrtke Plzet već oni mogu izabrati kojeg god žele upravitelja na tržištu. 
Nakon što su računi vlasnika bili „opljačkani“ i nakon što su ljudi imali minuse na 
računima od kad ih je preuzela tvrtka Plzet računi su u plusu, podaci su transparentni 
i vlasnici imaju potpun uvid o upravljanju novcem. Sama činjenica da je 100 % zgrada  
svojevoljno  pristalo preći u Plzet smatra da govori puno o tome.  Što se tiče softvera, 
zajedničkim dogovorom tvrtke, Grada Buzeta i tvrtke  Park, Plzet je nositelj projekta 
Geoinformacijskog sustava GISCloud na kojem se nalaze i prostorni planovi, UPU, 
popis kanti tvrtke Park, zgrada i dr. zato je taj trošak vidljiv. Plzet je upravitelj zgrada i 
dok ne postoji suglasnost 51 % vlasnika zgrade da se nešto radi neće se moći ništa 
napraviti. Uz pomoć Grada i angažman Plzeta pet zgrada javilo se na natječaj 
energetske obnove zgrada, jedna zgrada prošla je na natječaju no i oni su nakon toga 
odustali. 
Vedrana Gregorović Hrvatin vezano za radove na zgradi na Trgu Fontana, slaže se da 
bi bilo jako  lijepo  da se uredi i  fasada, no jedva se dogovorilo o popravku krova jer 
su veliki financijski izdaci.  
Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 
Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća trgovačkog 
društva „Plzet“ d.o.o. Buzet za 2017. godinu 

 
 
 

TOČKA 4.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta 

mladih Grada Buzeta u 2017. godini 
 

 
 Nikola Nemarnik obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Vlatko Mrvoš nije primijetio da je navedeno gdje mladi Buzeta izlaze van, da li postoje 
neki prostor gdje se okupljaju, koja je zanimacija mladih, da li postoje  problemi mladih, 
kako ih riješiti, koliko se mladih vratilo nakon studiranja u Buzet, pošto se isti 
stipendiraju, okvirni postotak? Apelira na savjet mladih da potaknu teme o 
nedostacima koji mladima fale, da li je to stambeno pitanje i dr.  
Damir Kajin iznosi da nikada birokritiziranije izvješće nije vidio, nije vidio podatak koliko 
se iz proračuna izdvaja za savjet mladih? Volio bi znati tko gdje iz savjeta mladih radi, 
da li se danas ulazi u podmladak da bi se ušlo u neko javno poduzeće itd. Koliko se 
mladih generacija kada nastave školovanje izvan Buzeta ponovno vraća u Buzet ?   



Siniša Žulić - što se tiče odlaska mladih smatra da je to sudbina, no puno manje odlaze 
nego nekada. Ponosan je da se zaustavio odlazak mladih na školovanje u druge 
srednje škole van Buzeta. Iznosi da je u savjetu mladih samo Arijan Bašić zaposlen u 
Osnovnoj školi i bio je zaposlen i prije stupanja na dužnost člana savjeta mladih na čiju 
dužnost je predložen od strane  Rukometnog kluba. Naglašava da mu nije jasno zašto 
vijećnik Kajin ovako vrijeđa mlade ljude koji se prihvaćaju određenih obveza. 
Nikola Nemarnik iznosi da je prijedlog savjeta mladih u izvješću poticanje mladih u 
socijalnu uključenost društvene zajednice, što im je prioritet u 2018.   
Vlatko Mrvoš iznosi da je očekivao i očekuje da se navede što mladima treba da bi 
ostali  u Buzetu.  
Damir Kajin smatra da imamo problem jer  50 % svake mlade generacije ostaje izvana 
Buzeta.  
Zdravko Ćurić zbog obaveza napušta sjednicu.  
Nikola Nemarnik iznosi da će pokušati radit na animiranju mladih. U idućoj godini 
podnijeti će izvješće za ovu godinu i vidjet će se da li je bilo pomaka.  
Nakon rasprave „jednoglasno“ sa 12 glasova donosi se slijedeći  
 
 

ZAKLJUČAK 
 

Donosi se  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Buzeta u 
2017. godini. 

 
 

TOČKA 5.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna   Grada 
Buzeta za 2017. godinu te pripadajućih akata:  
a. Odluke o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 
b. Godišnje izvješće o utrošku sredstava proračunske zalihe Grada Buzeta za 
razdoblje siječanj - prosinac 2017. godine 
c. Izvješće o ostvarenju Programa gradnje i održavanja komunalne infrastrukture 
za 2017. godinu. 

 
 
 
Ornela Rumen obrazlaže izvješće.  
Otvara se rasprava. 
Damir Kajin iznosi da će podržati ovu točku. Smatra da IŽ ne daje dovoljno gradu 
Buzetu. Zanima ga zaduženje koje je Grad dao vatrogasnoj zajednici, na što Ornela 
odgovara da je to vraćeno, te za šta se odnose i koliko sredstva koja su izdvojena za 
religiju, Ornela Rumen odgovara 0 kuna.  
Siniša Žulić vezano za poticaje za zapošljavanje, prošle godine su 63 plaće 
sufinancirane sredstvima poticaja grada, Buzet je prvi u hrvatskoj po davanju kapitalnih 
potpora i na sve različite načine po izdvajanju za poduzetništvo godišnje se podijeli 
više od 100 potpora. Broj zaposlenih ljudi izuzev 2015. godine je veći i činjenica je da 
su financijska izvješća poduzetnika sve bolja.  
Jednoglasno se donosi  
 
 

ZAKLJUČAK 



 
Donosi se  Godišnje izvješće o izvršenju Proračuna Grada Buzeta za 2017. godinu te 
pripadajućih akata:  
a. Odluke o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 
b. Godišnje izvješće o utrošku sredstava proračunske zalihe Grada Buzeta za 
razdoblje siječanj - prosinac 2017. godine 
c. Izvješće o ostvarenju Programa gradnje i održavanja komunalne infrastrukture 
za 2017. godinu. 

  
 

TOČKA 6.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu 

gradonačelnika za razdoblje srpanj – prosinac 2017. godine 
 

 
 Otvara se rasprava. 
 Damir Kajin iznosi da neće podržati izvješće. Smatra da grad zaostaje. Previše se 
svodi na PR, medije na napise, mladi odlaze, a u Cimos dolaze raditi državljani BiH. 
Smatra da bi trebalo otvoriti raspravu o svim dosadašnjim postavljenim pitanjima, što 
se poduzelo, da ne ispada da smo postavili pitanja, dobivamo neke odgovore i sve na 
tome stane. Predlaže posebnu sjednicu po tom pitanju. Ima dojam da se u gradu 
Buzetu ne dešava ništa, uvjeren je da se iz državnog proračuna moglo povući 
neusporedivo više novaca nego što je, no još veći problem od države je IŽ. Neće 
glasati za izvješće i zbog kompostane. Građani postavljaju pitanje što se sa sredstvima 
iz proračuna u zadnjih deset godina napravilo. 
Siniša Žulić iznosi da se na sva pitanja koja su postavljana na sjednicama Gradskog 
vijeća potrudilo i odgovoriti. Tko nije zadovoljan odgovorima mogao je postaviti i 
pismeno pitanje te dobiti i pismeni odgovor. Smatra da svatko tko voli svoj grad ne bi 
crnio svoje ljude, iznosio da su svi mladi pripadnici određenih stranaka, da je pola 
mladih otišli. Danas u Buzetu živi više ljudi nego prije godinu dana. Što se tiče praznih 
kuća, po podacima komunalne naknade broj zaduženja nije padao već se povećavao. 
U fazi smo analize i detaljne provjere terena koji će se ove godine napraviti i siguran 
je da će se naći još 20-30 % objekata koji nisu zaduženi, a koji sigurno jesu privedeni 
stambenoj namjeni. Ponosan je kao gradonačelnik jer gledajući druge proračune JLS, 
Grad Buzet je povukao više novaca iz EU fondova od ostalih kao što su Umag, Barban, 
Žminj, Pazin, Novigrad i dr. Vezano uz sredstva iz proračuna, povjerenje građana 
dobiveno je i iz razloga jer se nešto napravilo.  
Vlatko Mrvoš izlazi iz sale.  
Damir Kajin iznosi da se izbore dobiva na slijedeći način, broj zaposlenih u javnom 
servisu koji djeluje u pravilu kao stranački inkubatori, oko 500 ljudi radi u Buzetu u 
javnim servisima, cca. 46 milij. kuna je proračun, Grad Buzet raspolaže sa cca. 60 milij. 
kuna, mediji itd., a neko u izbore ide sa jednom lipom vlastitog novca. Siniša Žulić 
naglašava da su u javnim servisima zaposleni i mnogi ljudi rodbinski bliski vijećnicima 
s njegove liste. 
Nakon rasprave uz 2 glasa „protiv“ jedan glas „suzdržan“ i 8 „za“, donosi se   

 
ZAKLJUČAK  

 
Donosi se  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje srpanj 
– prosinac 2017. godine. 



 
 
 

TOČKA 7.  
Razmatranje prijedloga i donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za 
2018. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 
a) I. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 
2018. godinu, 
b) I. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za 2018. godinu, 
c) I. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2018. godinu, 
d) I. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 
e) I. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja 
za 2018. godinu, 
f) I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2018. godinu, 
g) I. Izmjene programa projekta RESTAURA za 2018. godinu, 
h) I. Izmjene programa KulTourSpirit 
i) I. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2018. godinu. 
j) I. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2018. godinu, 
k) I. Izmjene Programa projekta Life SEC Adapt za 2018. godinu 
l) I. Izmjene i dopune Programa projekta Poduzetnički inkubator ''Verzi'' za 2018. 
godinu. 
 

 
Siniša Žulić, Ornela Rumen i Elena Grah Ciliga obrazlažu izvješće.  
Otvara se rasprava.  
Vlatko Mrvoš se vratio u salu.  
Damir Kajin, iznosi da je ovaj rebalans proračuna nešto bolji nego što je bio 2017. 
godine. Stanovi posebne namjene, moli obrazloženje? Što je u deset godina učinjeno 
sa sredstvima iz proračuna, za poljoprivredu je izdvojeno 4,2 milij. kuna, smatra da  
Proračun nije niti socijalan niti razvojan, da treba financirati i UA i Udrugu domovinskog 
rata, ali smatra da trebalo bi više novaca izdvojiti za gospodarske djelatnosti.  Podnosi  
4 amandmana u pismenom obliku i to predlaže da se povećaju sredstva za MO za 
100.00,00 kuna, da se osigura 237.000,00 kuna za uređenje  parkinga u ulici Ivana 
Sancina, da se udovicama NOB-a iznos poveća za barem 30.000,00 kuna i da se 
300.000,00 kuna u proračunu, sve na račun materijalnih rashoda, osigura za sanaciju 
ruševnih zgrada.  
Sandi Černeka osvrnuo bi se na porez na kamate na  dječju štednju, uzima se 12% 
kamata i plus Grad Buzet još 6%, smatra da za dječju štednju ne bi trebalo uzimati 
prirez od 6%. 
Ornela Rumen odgovara da se 6% prireza obračunava na osnovicu od 12% poreza, a 
ne na ukupnu štednju.  
Siniša Žulić vezano uz poticaje poljoprivredi, značajno su se smanjili 2013-2014. 
godine kada se moralo zaustaviti određene poljoprivredne programe koji nisu bili u 
skladu poljoprivrednom  politikom  EU.  Gradsko vijeće Grada Buzeta donijelo je 
četverogodišnji plan kako zakon nalaže šta smijemo i dok se ne napravi novi plan koji 
se usklađuje s ministarstvom ne možemo u poljoprivrednom dijelu financirati određene 
stvari. Vezano za izvore  financiranja, Grad Buzet bi samo ove godine još 14-15 milij. 
kuna europskih novaca danas imao u plusu u rebalansu da nam indeks razvijenosti 



koje je donijela država nije među najvećim u državi, država kaže da smo i po tom dijelu 
iznad prosječno razvijenih.  
Dejan Jakac iznosi da je Damir Kajin podnio u pismenom obliku  4 amandmana, te 
postavlja pitanje vijećnicima da li prihvaćaju raspravu o istima, na što se svi 
izjašnjavaju potvrdno. Dejan Jakac čita prijedlog amandmana:  
1. povećanje sredstava za rad MO za 100.000,00 kuna, smanjenje na materijalnim 
troškovima 
2. osigurati 237.000,00 kuna za uređenje parkinga u ulici Ivana Sancina, iza tzv. 
„Boračke zgrade“, sredstva osigurati iz materijalnih troškova,  
3. osigurati 300.000,00 kn za sanaciju ruševnih zgrada na području grada Buzeta,  
4. za zaštitu boraca i vojnih invalida II. Svjetskog rata povećanje sa 48. 000,00 na 
72.000,00 kn. 
Siniša Žulić iznosi da je teško jer se kod predviđenih povećanja  spominju  konkretne 
točke na najnižoj razini, a spominju se materijalni troškovi ukupno. Treba vidjeti točno 
kome se želi umanjiti i za šta. Vezano uz izvore financiranja, neki se prijedlozi mogu 
financirati samo iz nenamjenskih izvora, a neki iz namjenskih.  
Ornela Rumen kod povećanja rashoda za zaposlene, 290.000,00 kuna je u tablici 
detaljno obrazloženo, iznosi da se ne radi o povećanju, to su sredstva iz EU projekta 
koja ako se dobiju toliko će biti manje sredstava iz gradskog Proračuna. Jedina stavka 
koja se odnosi na povećanje je 207.000,00 za Dom za starije koje se odnosi na dva 
dobivena projekta. Jedina stavka koja se na materijalnim rashodima povećava, a nije 
namjenska je 120.000,00 kn za poreznu upravu, sve drugo odnosi se na namjenski 
prijenos iz prethodne godine. Stanovi za posebne namjene radi se o 45% prihoda od 
obročne otplate stanova koji su strogo namjenski i mogu se samo ulagati u stanove za 
posebne potrebe. Sredstva za vodovodne priključke 453.000,00 kn, mogu se iskoristiti 
isključivo za vodovodne ogranke na području JLS i doznačiti će se Istarskom vodovodu 
kada se izrealiziraju.  
Siniša Žulić iznosi da bi se za  2 amandmana ako se prihvate kršilo zakon i to 
povećanje sredstava za MO i  za materijalna prava bivših boraca i njihovih supružnika 
NOB-a, a za ostala dva predlaže da Upravni odjel za gospodarenje prostorom napravi 
okvirne troškovnike te na slijedećem rebalansu dostaviti prijedlog.  
Damir Kajin slaže se sa iznesenim te povlači amandmane.  
Prijedlog se daje na glasovanje te se jednoglasno donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za 2018. godinu, te 
pripadajućih programa i drugih akata: 
a) I. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 
2018. godinu, 
b) I. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za 2018. godinu, 
c) I. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2018. godinu, 
d) I. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 
e) I. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja 
za 2018. godinu, 
f) I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2018. godinu, 
g) I. Izmjene programa projekta RESTAURA za 2018. godinu, 
h) I. Izmjene programa KulTourSpirit 



i) I. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2018. godinu. 
j) I. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2018. godinu, 
k) I. Izmjene Programa projekta Life SEC Adapt za 2018. godinu 
l) I. Izmjene i dopune Programa projekta Poduzetnički inkubator ''Verzi'' za 2018. 
godinu. 
 
Damir Kajin napušta sjednicu, te je na sjednici prisutno 11 vijećnika.  

 
 
 

TOČKA 8. 
 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje 
Sporazuma o zajedničkom osiguranju izvršenja obveza iz domene gospodarenja 

komunalnim otpadom između Grada Buzeta i Općine Lanišće 
 
 
 Ervina Šurković Kisiček obrazlaže prijedlog.  
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno sa 11 glasova „za“ 
donosi  

 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Odluka o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o zajedničkom 
osiguranju izvršenja obveza iz domene gospodarenja komunalnim otpadom između 
Grada Buzeta i Općine Lanišće. 
 
 

TOČKA 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava 

civilne zaštite Grada Buzeta za 2017. godinu 
 

 
Roberta Kalčić Savatović  obrazlaže prijedlog.  
Rasprave nema te se jednoglasno donosi  
 
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite Grada 
Buzeta za 2017. godinu. 

 
 

 
 

TOČKA 10. 



Razmatranje prijedloga i usvajanje Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na 
području Grada Buzeta za 2018. godinu 

 
 
 Roberta Kalčić Savatović obrazlaže  prijedlog.  
Rasprave nema te se jednoglasno donosi  
 
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Usvaja se  Godišnji  plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Buzeta 
za 2018. godinu. 

 
 

TOČKA 11. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prijedlogu imenovanja dodatnih 
doktora medicine koji će obavljati poslove mrtvozorstva na području Grada Buzeta 
 
 
Elena Grah Ciliga obrazlaže prijedlog.  
Siniša Žulić smatra da Gradsko vijeće ne bi trebalo glasati o prijedlogu mrtvozornika 
kojeg predlaže županijskoj skupštini koja zaključak i donosi. U izmjeni je i  Zakona o  
zdravstvene zaštite i Grad Buzet će uputiti primjedbu na točku zakona da prijedlog 
ide sa izvršne razine.    
Rasprave nema te se jednoglasno donosi  
 
 
 

ZAKLJUČAK 
 

Donosi se  Zaključak  o prijedlogu imenovanja dodatnih doktora medicine koji će 
obavljati poslove mrtvozorstva na području Grada Buzeta. 
 
 
 Sjednica je zaključila sa radom u 22.40 sati. 
 
 
ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
  Tatjana Merlić                                                                       Dejan Jakac  
 

 

 


